
Zapísal: Mgr. Filip Oubrecht 

Z á p i s n i c a 
napísaná na ôsmom zasadnutí Mestského zastupiteľstva  

v Považskej Bystrici, ktoré sa konalo dňa 24. septembra 2015 
 

Prítomní: 
 
doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD.,  primátor mesta    
poslanci MZ    :  25   
 
Ing. Anton Martaus, prednosta MsÚ 
Ing. Marián Sičák, hlavný kontrolór mesta   
organizácie zriadené mestom :  2       
pracovníci MsÚ   :  6     
médiá     :  3 (4)     
občania    :  5 
predsedovia VMČ   :  0 
   
 
P r o g r a m: 
 
1. Otvorenie 
2. Správa o kontrole plnenia uznesení mestskej rady a mestského zastupiteľstva 

Predkladá: Ing. Marián Sičák, hlavný kontrolór mesta 
3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Považská Bystrica o zákaze 

podávania a požívania alkoholických nápojov na území mesta Považská Bystrica 
      Predkladá: kpt. Juraj Lieskovský, náčelník MsP 
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o vyhradení miest na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na 
území mesta Považská Bystrica 

      Predkladá: Mgr. Daniela Bubáková, vedúca odboru organizačného 
5. Návrh Doplnku č. 1 k VZN Mesta Považská Bystrica, ktorým sa určuje miesto 

a čas zápisu detí do základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Považská Bystrica 

      Predkladá: Mgr. Jozef Bielik, vedúci odboru sociálnych vecí, školstva a kultúry 
6. Návrh stanoviska k žiadosti o zaradenie cirkevnej materskej školy do siete škôl 

a školských zariadení SR   
      Predkladá: Mgr. Jozef Bielik, vedúci odboru sociálnych vecí, školstva a kultúry 
7. Návrh na súhlas s postúpením práv a povinností zo Zmluvy o poskytovaní 

mediálnych služieb uzatvorenej medzi Mestom Považská Bystrica a 
spoločnosťou ELEKTRO CENTRUM TV, spol. s r.o., Považská Bystrica 

      Predkladá: Mgr. Jozef Bielik, vedúci odboru sociálnych vecí, školstva a kultúry 
8. Správa o činnosti hlavného kontrolóra mesta 

Predkladá: Ing. Marián Sičák, hlavný kontrolór mesta 
9. Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta  

Považská Bystrica 
      Predkladá: JUDr. Michal Hamar, vedúci odboru kancelárie primátora 
10. Hospodárenie a nakladanie s majetkom Mesta Považská Bystrica 
      Predkladá: JUDr. Michal Hamar, vedúci odboru kancelárie primátora 
11. Interpelácie poslancov a diskusia občanov 
12. Záver 
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K jednotlivým bodom programu: 
 
 
K bodu 1.  Otvorenie 
 
 Rokovanie mestského zastupiteľstva otvoril  a viedol doc. PhDr. PaedDr. Karol 
Janas, PhD., primátor mesta. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie 
mestského zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov. Na zasadnutí MZ bolo prítomných  
25 poslancov, mestské zastupiteľstvo bolo teda uznášania schopné. Prezenčná 
listina je pripojená pri origináli zápisnice. Primátor doc. Janas predložil návrh na 
pracovné predsedníctvo v zložení Bc. Peter Máťoš, Ing. Katarína Drevenáková, Jana 
Veličová, MUDr. Igor Steiner a návrhovú komisiu v zložení Mgr. Monika Bandúrová, 
Mgr. Marián Sopčák a Ján Panák. Za overovateľov zápisnice boli určení Mgr. Tibor 
Macháč a Bc. Ladislav Holák. Za zapisovateľa zasadania MZ bol určený  
Mgr. Filip Oubrecht.  

Primátor mesta navrhol doplniť bod č. 10  Hospodárenie a nakladanie 
s majetkom Mesta Považská Bystrica o požiadavku č. 21 Určenie spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Tento návrh na 
doplnenie programu bol schválený (ZA:25. PROTI:0, ZDRŽAL SA:0). Následne 
primátor mesta informoval, že v zmysle zákona bol viacerými poslancami predložený 
návrh na doplnenie programu o bod č. 11 Návrh na schválenie Doplnku č. 1 
k rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Považskej Bystrici. Dal hlasovať 
o tom, či má byť tento bod zaradený do programu dnešného zastupiteľstva. Tento 
návrh na doplnenie programu bol takisto schválený (ZA:14, PROTI:0, ZDRŽAL 
SA:11).  

Keďže už nikto z prítomných nemal pozmeňujúci alebo doplňujúci návrh  
k programu zasadnutia MZ, primátor mesta dal hlasovať o programe rokovania podľa 
pozvánky, vrátane už schválených pozmeňujúcich návrhov (Hlasovanie: ZA:25, 
PROTI:0, ZDRŽAL SA:0). Pozvánka bola zaslaná všetkým poslancom a je pripojená 
pri origináli zápisnice. 
 
 
K bodu 2.  Správa o kontrole plnenia uznesení mestskej rady a mestského 

zastupiteľstva 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Ing. Marián Sičák, hlavný 
kontrolór mesta. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského zastupiteľstva. 
Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 99/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
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K bodu 3.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Považská Bystrica 
o zákaze podávania a požívania alkoholických nápojov na území 
mesta Považská Bystrica 

 
Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil kpt. Juraj Lieskovský, 

náčelník MsP. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského zastupiteľstva. 
Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslanec Jaroš podporil schválenie tohto návrhu. Zdôraznil, že bude veľkým 
prínosom pre činnosť mestskej polície. Poslanec Smatana chcel vedieť, či nehrozí, 
že tento materiál bude napadnutý prokuratúrou z dôvodu podnetu občianskeho 
aktivistu, ktorý takto postupoval vo viacerých mestách Slovenska. Kpt. Lieskovský 
potvrdil, že toto sa v minulosti skutočne dialo, avšak v roku 2014 bol centrálny zákon 
novelizovaný, a teda všetky novoprijaté VZN v tejto oblasti už sú z tohto hľadiska 
bezproblémové. Dodal, že toto VZN je skutočne dobre spracované a hlavne prináša 
zákonnosť do rúk mestskej polície. Poslanec Macháč chcel vedieť, aké sú možné 
sankcie v prípade porušenia tohto VZN. Kpt. Lieskovský uviedol, že sankcie sú 
konkretizované v zákone, pričom tu môže byť uložená bloková pokuta do výšky  
33,- eur. Poslanec Macháč podotkol, že osoby, ktoré sa dopúšťajú priestupkov 
v oblasti požívania alkoholických nápojov, sú častokrát nemajetné, a teda sankcie 
budú nevymožiteľné. Kpt. Lieskovský zdôraznil, že toto VZN je v prvom rade určením 
zákonnosti. Doc. Janas podotkol, že toto VZN sa nebude týkať len asociálnych osôb, 
ale mestská polícia bude mať právo zasahovať aj napríklad na diskotékach a pod., 
kedy dochádza k vynášaniu alkoholických nápojov mimo priestory prevádzok.   
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 100/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:23, PROTI:0, ZDRŽAL SA:2 

 
 
K bodu 4.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o vyhradení miest na 

umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách 
počas volebnej kampane na území mesta Považská Bystrica 

 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložila Mgr. Daniela Bubáková, 
vedúca odboru organizačného. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 101/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:24, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
 
K bodu 5.  Návrh Doplnku č. 1 k VZN Mesta Považská Bystrica, ktorým sa 

určuje miesto a čas zápisu detí do základných škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Považská Bystrica 

 
Správu mestskému zastupiteľstvu písomne predložil Mgr. Jozef Bielik, vedúci 

odboru sociálnych vecí, školstva a kultúry. Správa bola zaslaná všetkým členom 
mestského zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
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Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 102/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
 

K bodu 6.  Návrh stanoviska k žiadosti o zaradenie cirkevnej materskej školy 
do siete škôl a školských zariadení SR 

 
Správu  mestskému  zastupiteľstvu predložil Mgr. Jozef Bielik, vedúci odboru 

sociálnych vecí, školstva a kultúry. Správa  bola zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Bc. Máťoš požiadal poslancov, aby svojím hlasovaním podporili tento návrh. 
Poslanec Sopčák takisto požiadal o podporu žiadosti o zaradenie cirkevnej materskej 
školy do siete škôl a školských zariadení SR. Uviedol, že priemer naplnenosti 
materských škôl je 109 %, čiže sa posilnia možnosti pre umiestňovanie detí do MŠ.   
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 103/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:24, PROTI:0, ZDRŽAL SA:1 

 
 
K bodu 7. Návrh na súhlas s postúpením práv a povinností zo Zmluvy 

o poskytovaní mediálnych služieb uzatvorenej medzi Mestom 
Považská Bystrica a spoločnosťou ELEKTRO CENTRUM TV, spol. 
s r.o., Považská Bystrica 

 
Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Mgr. Jozef Bielik, vedúci 

odboru sociálnych vecí, školstva a kultúry. Správa bola zaslaná všetkým členom 
mestského zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslanec Péli uviedol, že ho zarazilo, že p. Galovič žiada posunutie práv na 
novú spoločnosť s ručením obmedzeným, pričom mohol požiadať o vysielaciu 
licenciu aj na pôvodnú spoločnosť. Nastolil otázku, či by nebolo výhodnejšie zrušiť 
starú zmluvu a opýtať sa nového mestského zastupiteľstva, či chce túto zmluvu 
obnoviť. Z tohto dôvodu predložil poslanecký návrh na odloženie tohto bodu 
programu s tým, že sa predloží návrh na zrušenie starej zmluvy a novému 
zastupiteľstvu sa predloží návrh na uzatvorenie novej zmluvy. Doc. Janas uviedol, že 
dá hlasovať o tomto návrhu. Dodal, že je prítomný aj riaditeľ TV Považie, ktorý môže 
ozrejmiť niektoré veci. Poslankyňa Veličová povedala, že súhlasí s návrhom 
poslanca Péliho. Podotkla, že v súčasnej zmluve napríklad nie je určené, aké má byť 
pokrytie vysielaním TV Považie. Dodala, že podľa jej informácií spoločnosť Elektro 
Centrum dodnes nemá pokrytú Považskú Bystricu. Poslanec Karas uviedol, že by sa 
mala komplexne riešiť celá mediálna politika mesta. Dodal, že mesto má 
v súčasnosti dva televízne kanály. Podľa jeho názoru by sa súčasná zmluva mohla 
snáď aj preformulovať, pričom by sa riešilo aj problematické pokrytie signálom 
a kvalita prenosov. Dodal, že by rád dostal informáciu o stave súdneho sporu so 
spoločnosťou Manín PB, ktorá je majiteľom vysielacej licencie pre televíziu iTV. 
Poslankyňa Veličová informovala, že mesto od roku 2007 zaplatilo spoločnosti 
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Elektro Centrum viac ako 500 tisíc eur. Doc. Janas pripomenul, že zmluva bola 
schválená vtedajším mestským zastupiteľstvom. Pokiaľ ide o televíziu iTV, uviedol, 
že mesto prehralo súdny spor o zrušenie platnej zmluvy. Následne informoval 
o stave súdneho sporu so spoločnosťou Manín PB.   

Do diskusie sa prihlásil p. Galovič. Na základe výsledkov hlasovania mu bolo 
udelené slovo. Pán Galovič chcel poopraviť poslankyňu Veličovú v súvislosti 
s pokrytím. Informoval, že ich televízia využíva všetky dostupné kanály v tomto 
meste, má teda maximálne pokrytie. Poslankyňa Veličová podotkla, že myslela 
mestské časti Horný a Dolný Milochov, Horný a Dolný Moštenec a pod. Pán Galovič 
zdôraznil, že čo sa týka pokrytia v Milochove, ich televízia tam šíri signál a je už len 
na tejto mestskej časti, aby sa zapojili do existujúcej káblovky. Pokiaľ ide o Horný 
a Dolný Moštenec, uviedol, že tí, ktorí chcú pozerať vysielanie TV Považie, môžu 
využiť sieť od Pegonetu alebo Telekomu. Poslanec Smatana povedal, že doba 
pokročila a dnes už televízia nie je hlavným zdrojom informácií. Opýtal sa, či TV 
Považie neuvažuje zverejňovať na internete kompletné záznamy zo zasadnutí 
mestského zastupiteľstva. Ďalej informoval, že sa nikde nedá nájsť informácia o tom, 
kedy budú vysielané záznamy zo zasadnutia MZ. Poslanec Keruľ vo svojom 
príspevku podotkol, že by bol rád, keby sa MZ držalo rokovacieho poriadku. 
Poslanec Kunovský potvrdil slová p. Galoviča. Doc. Janas dal po skončení diskusie 
hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Péliho. Tento poslanecký návrh nebol 
schválený (Hlasovanie: ZA:7, PROTI:3, ZDRŽAL SA:15).  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 104/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:20, PROTI:2, ZDRŽAL SA:3 

 
 
K bodu 8.  Správa o činnosti hlavného kontrolóra mesta 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil Ing. Marián Sičák, hlavný 
kontrolór mesta. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského zastupiteľstva. 
Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 105/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
 
K bodu 9.  Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zásadám hospodárenia 

s majetkom Mesta  Považská Bystrica 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil JUDr. Michal Hamar, 
vedúci odboru kancelárie primátora. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslanec Smatana predložil poslanecký návrh na vylúčenie celého bodu 3 
z materiálu. Uviedol, že túto vec konzultoval s právnikmi a ak si poslanci MZ sami 
odhlasujú, že nemôžu nadobúdať mestský majetok podľa osobitného zreteľa, teda 
bez súťaže, tak takáto možnosť je v súlade so zákonom. Dodal, že jeho návrh zlepší 
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ochranu samotného mestského majetku, ale aj ochranu poslancov, keďže sa predíde 
rôznym podozreniam alebo možnostiam nátlaku. Poslanec Sopčák podporil 
schválenie predloženého Návrhu na schválenie Dodatku č. 3 k Zásadám 
hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica. Dodal, že poplatky za znalecké 
posudky boli niekedy vo výške hodnoty majetku, ktorý mesto predávalo. Poslankyňa 
Bandúrová uviedla, že navrhovaná skutočnosť, že znalca, ktorý bude stanovovať 
hodnotu majetku, bude vyberať mesto, môže byť problematická. Povedala, že by 
bolo vhodné, keby mesto určilo nejaký spôsob výberu z viacerých znalcov.  
Doc. Janas ju požiadal, aby v tomto súvise predložila svoj pozmeňujúci návrh. 
Poslanec Karas podotkol, že niektoré znalecké posudky bývajú rozporuplné. Podľa 
jeho názoru by možno bolo vhodné vytvoriť súbor dôveryhodných znalcov a z nich by 
sa potom mohlo vyberať prostredníctvom losovania. Doc. Janas uviedol, že mesto sa 
nebráni takémuto riešeniu. Dodal, že ak na ďalšie zastupiteľstvo poslanci pripravia 
doplnok k tomuto návrhu, dá o ňom hlasovať. Poslanec Karas podotkol, že v rámci 
materiálov na zasadnutiach komisie pre financovanie a správu majetku mesta by mali 
byť uvedené mená znalcov, ktorí ohodnocovali majetok. Doc. Janas uviedol, že to nie 
je problém. Dodal, že ak poslanci majú takýto záujem, môžu v tomto smere predložiť 
svoj poslanecký návrh. Doc. Janas dal následne hlasovať o poslaneckom návrhu 
poslanca Smatanu o vylúčení celého bodu 3 z predloženého Dodatku č. 3 
k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica. Tento návrh nebol 
schválený (Hlasovanie: ZA:7, PROTI:3, ZDRŽAL SA:15). Ďalej dal hlasovať 
o pozmeňujúcom návrhu, s ktorým sa stotožnil poslanec Sopčák, kde v § 5 Prevod 
majetku, ods. 5 sa na konci textu vkladá veta: „Náklady súvisiace so stanovením 
hodnoty prevádzaného majetku znáša vo všetkých prípadoch prevodu žiadateľ.“ 
Tento poslanecký návrh bol schválený (Hlasovanie: ZA:23, PROTI:0, ZDRŽAL SA:2).  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 106/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:21, PROTI:0, ZDRŽAL SA:3 

 
 
K bodu 10.  Hospodárenie a nakladanie s majetkom Mesta Považská Bystrica 

 
Správu mestskému zastupiteľstvu osobne predložil JUDr. Michal Hamar, 

vedúci odboru kancelárie primátora. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského 
zastupiteľstva. Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 
1. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

 
A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa prevod nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. 
Považská Teplá, zapísaného na LV č. 3913, a to pozemku KN C parc. č. 1666/33, 
druh pozemku orná pôda o výmere 142 m2, v prospech Ing. Miroslava Galbavého, 
PhD., Považská Teplá 583, 017 05 Považská Bystrica, v celosti, za cenu 3.030,00 
Eur, nakoľko ide o pozemok tvoriaci prístup k rodinnému domu žiadateľa, ktorý má 
žiadateľ v prenájme, je oplotený a tvorí súčasť dvora rodinného domu, za účelom 
zlepšenia prístupu k rodinnému domu.  
Prevod schválila trojpätinová väčšina všetkých poslancov v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
prípad hodný osobitného zreteľa. 
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Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 107/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
2. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. 
Považská Bystrica, zapísaného na LV č. 4376, a to novovytvoreného pozemku KN 
C parc. č. 3371/8, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 62 m2, 
ktorý vznikol odčlenením dielom 2 z pozemku KN C parc. č. 3371/1  druh pozemku 
zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 2248 m2, na základe 
geometrického plánu č. 52/2015 zo dňa 25. 08. 2015, ktorý bol vyhotovený 
geodetom Ing. Vladimírom Hanincom a úradne overený Okresným úradom 
Považská Bystrica, katastrálnym odborom dňa 02. 09. 2015 pod č. 501/2015, 
v prospech Ing. Jozefa Jahodu, bytom Podhlinie 1167/23, 017 01 Považská 
Bystrica, v celosti, za cenu 2 377,70 €, za účelom skvalitnenia vstupu do 
rodinného domu a riešenia vhodnejšieho spôsobu systému oplotenia rodinného 
domu vo vlastníctve žiadateľa. 
Prevod schválila trojpätinová väčšina všetkých poslancov v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
dôvod hodný osobitného zreteľa. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 108/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:24, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
3. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. 
Považská Bystrica zapísaného na LV č. 4376 a to novovytvoreného pozemku KN 
C parc. č.  2285/205 druh pozemku orná pôda o výmere 324 m², ktorý vznikol 
odčlenením z pozemku KN C parc. č. 2285/96 druh pozemku orná pôda o výmere 
1197 m2, na základe geometrického plánu č. 37/2015 zo dňa 25. 08. 2015, ktorý 
bol vyhotovený vyhotoviteľom Ing. Vierou Lagiňovou a úradne overený Okresným 
úradom Považská Bystrica, katastrálnym odborom dňa 7. 9. 2015 pod č. 
506/2015, v prospech Ing. Jany Portášikovej, Nábrežná 994/8, 017 01 Považská 
Bystrica, SR v celosti, za cenu 5.304,81 € určenú znaleckým posudkom, za 
účelom zabezpečenia prístupu z mestskej komunikácie a za účelom scelenia 
pozemkov v jej vlastníctve. 
Prevod majetku schválila trojpätinová väčšina všetkých poslancov v zmysle § 9a 
ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. 
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Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 109/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
4. Prevod nehnuteľného majetku mesta  

 
A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov prevod vlastníctva 
nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. Považská Bystrica, 
zapísaného na LV č. 4376, a to pozemku KN C parc. č. 2342/524, druh pozemku 
zastavané plochy a nádvoria o výmere 2 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku 
KN C parc. č. 2342/336 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 
6313 m2 na základe geometrického plánu č. 24/2015 zo dňa 20. 05. 2015, ktorý  
bol  vyhotovený geodetom Ing. Vierou Lagiňovou a úradne overený Okresným 
úradom Považská Bystrica, katastrálnym odborom dňa 27. 5. 2015 pod č. 
306/2015 v prospech Ing. Milana Martausa a manželky Ing. Bronislavy 
Martausovej, bytom Dedovec 1807/325, 017 01 Považská Bystrica, do 
bezpodielového spoluvlastníctva manželov, v celosti, za cenu 66,38 € stanovenú 
v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica, za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania pozemku, ktorý je zastavaný stavbou 
dvojgaráží vo vlastníctve žiadateľov a za účelom skolaudovania dvojgaráží. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 110/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
5. Prevod nehnuteľného majetku mesta  

 
A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov prevod vlastníctva 
nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica, a to pozemku KN C parc. č. 
537/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 7 m2, v celosti, 
zapísaného na LV č. 248 v k. ú. Podvažie, za cenu 116,13 € stanovenú v zmysle 
Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica, v prospech 
kupujúceho Miroslava Rantucha, bytom Stred 50/28, 017 01 Považská Bystrica, 
za účelom majetkovoprávneho vysporiadania užívaného pozemku pri rodinnom 
dome vo vlastníctve žiadateľa, zastavaného stavbou oplotenia dvora rodinného 
domu vo vlastníctve žiadateľa. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 111/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:25, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
 
 



 

Zapísal: Mgr. Filip Oubrecht 

9

6. Prevod nehnuteľného majetku mesta  
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. a) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so zákonom 
č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších 
predpisov prevod vlastníctva nehnuteľného majetku – pozemku KN C parc. č. 
3242/3 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 624 m2 v k. ú. 
Považská Bystrica, zapísaného na LV č. 6703 pod B/1 v spoluvlastníckom podiele 
83/3216-in za cenu 80,20 €, Ing. Stanislavovi Kalivodovi a manželke Ing. Zdenke 
Kalivodovej, obaja bytom Hliny 1421/23, 017 07 Považská Bystrica, SR, do 
bezpodielového spoluvlastníctva manželov, nakoľko ide o prevod pozemku pod 
obytným domom súp. č. 1421, v ktorom sú nadobúdatelia vlastníkmi bytu č. 12 na 
5. poschodí vo vchode č. 23 v celosti a spoluvlastníkmi podielu na spoločných 
častiach a zariadeniach v spoluvlastníckom podiele 83/3216-in, zapísanom na LV 
č. 5930 pod B/36. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 112/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:24, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
7. Určenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného  
    osobitného zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo určuje v súlade s § 5 ods. 4 písm. k) Zásad 
hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica prevod vlastníctva 
nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. Považská Bystrica, a to 
časti pozemku KN C parc. č. 3347/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 6271 m², zapísaného na LV č. 4376, o výmere podľa geometrického 
plánu v prospech Milana Panáka, bytom Hliny 1211/34,  017 07 Považská 
Bystrica, v celosti, za účelom vytvorenia dočasného parkovacieho státia pre 
motorové vozidlo ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. 
e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 113/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:23, PROTI:1, ZDRŽAL SA:1 
 

8. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva v Považskej 
Bystrici č. 121/2014 zo dňa 15. 12. 2014, 

 

B/  Mestské zastupiteľstvo ruší určuje v súlade s § 5 ods. 4 písm. k) Zásad 
hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica prevod vlastníctva 
nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. Považská Bystrica, 
zapísaného na LV č. 4376, a to novovytvoreného pozemku KN C parc. č. 930/49 
druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 101 m2, ktorý vznikol 
odčlenením z pozemku KN C parc. č. 930/29 druh pozemku zastavané plochy 
a nádvoria o výmere 1768 m2, na základe geometrického plánu č. 57/15 zo dňa 8. 
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9. 2015, ktorý bol vyhotovený Ing. Vladimírom Hanincom a úradne overený 
Okresným úradom Považská Bystrica, katastrálny odbor dňa 18. 9. 2015 pod č. 
543/2015, v prospech Františka Matušíka a manželky Ivety Matušíkovej, obaja 
bytom Rozkvet 2011/27, 017 01 Považská Bystrica, SR, do bezpodielového 
spoluvlastníctva manželov v celosti, za účelom vybudovania parkovacích miest 
pre potreby susediacej prevádzky vo vlastníctve žiadateľov, ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 1358/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov, 

 

C/  Mestské zastupiteľstvo ruší určuje v súlade s § 5 ods. 4 písm. f) a k) Zásad 
hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica prevod vlastníctva 
nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. Považská Bystrica, 
zapísaného na LV č. 4376 formou zámeny, a to pozemku KN C parc. č. 930/50 
druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1418 m2 odčleneného 
z pozemku KN C parc. č. 930/29 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 1768 m2, a to geometrickým plánom č.  57/15 zo dňa 8. 9. 2015, ktorý 
bol vyhotovený Ing. Vladimírom Hanincom a úradne overený Okresným úradom 
Považská Bystrica, katastrálny odbor dňa 18. 9. 2015 pod č. 543/2015 v prospech 
spoločnosti DIAMON RESIDENCE s. r. o., Púchovská 8, 831 06 Bratislava, IČO: 
44615388, za účelom zabezpečenia prístupu k existujúcim objektom vo vlastníctve 
žiadateľa v rámci plánovanej rekonštrukcie objektu súpisné číslo 12 a navrhovanej 
výstavby parkovacích plôch a plôch, za pozemky vo vlastníctve spoločnosti 
DIAMON RESIDENCE s. r. o., Púchovská 8, 831 06 Bratislava v k. ú. Považská 
Bystrica, zapísané na LV č. 9391 a to KN C parc. č. 1051/1 druh pozemku 
zastavané plochy a nádvoria o výmere 1509 m2 a KN C parc. č. 1051/14 druh 
pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 7 m2, v celosti v prospech Mesta 
Považská Bystrica, IČO: 00317667, ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle 
§ 9a ods. 8 písm. e) zákona o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

 

D/  Mestské zastupiteľstvo ruší schvaľuje v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. 
Považská Bystrica, a to novovytvoreného pozemku KN C parc. č. 930/49 druh 
pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 101 m2, ktorý vznikol odčlenením 
z pozemku KN C parc. č. 930/29 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 1768 m2, na základe geometrického plánu č. 57/15 zo dňa 8. 9. 2015, 
ktorý bol vyhotovený Ing. Vladimírom Hanincom a úradne overený Okresným 
úradom Považská Bystrica, katastrálny odbor dňa 18. 9. 2015 pod č. 543/2015 
v prospech Františka Matušíka a manželky Ivety Matušíkovej, obaja bytom 
Rozkvet 2011/27, 017 01 Považská Bystrica, SR, do bezpodielového 
spoluvlastníctva manželov v celosti, za cenu podľa schváleného poslaneckého 
návrhu JUDr. Romana Jaroša, 4.171,30 €, za účelom vybudovania parkovacích 
miest pre potreby susediacej prevádzky vo vlastníctve žiadateľov, 

 

E/  Mestské zastupiteľstvo ruší schvaľuje v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica v k. ú. 
Považská Bystrica, zapísaného na LV č. 4376, formou zámeny, a to 
novovytvoreného pozemku vo vlastníctve Mesta Považská Bystrica KN C parc. č. 
930/50 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1418 m2, 
odčleneného z pozemku KN C parc. č. 930/29 druh pozemku zastavané plochy 
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a nádvoria o výmere 1768 m2, a to geometrickým plánom č. 57/15 zo dňa 8. 9. 
2015, ktorý bol vyhotovený Ing. Vladimírom Hanincom a úradne overený 
Okresným úradom Považská Bystrica, katastrálny odbor dňa 18. 9. 2015 pod č. 
543/2015 v prospech spoločnosti DIAMON RESIDENCE s. r. o., Púchovská 8, 831 
06 Bratislava, IČO: 44615388, za účelom zabezpečenia prístupu k existujúcim 
objektom vo vlastníctve žiadateľa v rámci plánovanej rekonštrukcie objektu 
súpisné číslo 12 a navrhovanej výstavby parkovacích plôch a plôch zelene, za 
pozemky vo vlastníctve spoločnosti DIAMON RESIDENCE s. r.o., Púchovská 8, 
831 06 Bratislava, v k. ú. Považská Bystrica, zapísané na LV č. 9391, a to KN C 
parc. č. 1051/1 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 1509 m2 
a KN C parc. č. 1051/14 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 7 
m2, v celosti v prospech Mesta Považská Bystrica, IČO: 00317667, bez 
finančného vyrovnania,  

 

F/  Mestské zastupiteľstvo ruší podmieňuje uzatvorenie zmlúv na prevody 
vlastníctva nehnuteľného majetku podľa tohto uznesenia uzatvorením dohody 
medzi účastníkmi František Matušík a manželka Iveta Matušíková, obaja bytom 
Rozkvet 2011/27, 017 01 Považská Bystrica, SR, na jednej strane a účastníkom 
DIAMON RESIDENCE s. r. o., Púchovská 8, 831 06 Bratislava, IČO: 44615388, 
na druhej strane, ktorá zabezpečí zriadenie vecných bremien ako vecných práv 
spočívajúcich v práve prechodu a prejazdu cez pozemok KN C parc. č. 930/50 
druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1418 m2 v prospech 
vlastníka pozemku KN C parc. č. 930/49 druh pozemku zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 101 m2, a cez pozemok C parc. č. 930/49 druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 101 m2 v prospech vlastníka pozemku KN 
C parc. č. 930/50 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1418 m2. 
Prevod nehnuteľnosti schválila trojpätinová väčšina všetkých poslancov v zmysle 
§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov ako dôvod hodný osobitného zreteľa. 

 
Poslanec Jaroš podotkol, že je rád, že sa obe dotknuté strany dohodli. 

Podotkol, že poslanec Matušík kupuje predmetný pozemok za účelom vybudovania 
parkoviska, pričom na minulom zasadnutí deklaroval, že pôjde o verejné parkovisko. 
Teda za svoje peniaze vybuduje parkovisko, ktoré bude slúžiť verejnosti.  Následne 
predložil poslanecký návrh na zníženie predajnej ceny na 41,30 eur/m2. Poslanec 
Matušík oznámil, že keďže v zmysle zákona dochádza k jeho osobnému záujmu, 
nebude v tomto bode hlasovať. Poslanec Péli podotkol, že by si rád vypočul 
prítomného pána Klimeka. Následne navrhol stiahnuť tento bod z rokovania, keďže 
nebol prerokovaný komisiou pre financovanie a správu majetku mesta. Doc. Janas 
uviedol, že dá o tomto návrhu hlasovať. Upozornil, že komisia pre financovanie 
a správu majetku mesta je iba poradný orgán poslancov MZ. Poslanec Kunovský 
uviedol, že sa zdrží hlasovania k tomuto bodu, keďže nebol prerokovaný komisiou 
pre financovanie a správu majetku mesta. Poslanec Keruľ podotkol, že pokiaľ sa 
dobre pamätá, na túto tému sa už pomerne dlho diskutovalo na predchádzajúcom 
zasadnutí MZ, pričom sa schválilo, že ak vo veci dôjde k dohode, dá sa o súvisiacom 
návrhu hlasovať na najbližšom zasadnutí MZ. Z uvedeného dôvodu ho zarazilo, že 
sa teraz hovorí o prerokovaní komisiou pre financovanie a správu majetku mesta. 
Následne sa vyjadril k navrhovanej vysokej predajnej cene. Doc. Janas informoval, 
že ešte predvčerom mal k tejto veci stretnutie s poslancom Matušíkom, pričom z jeho 
strany nebola k tomuto materiálu nijaká výtka. Poslanec Péli požiadal poslanca 
Keruľa, aby rešpektoval fakt, že niektorí z jeho kolegov majú k tejto veci čo povedať. 
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Dodal, že iba chce, aby bol dodržaný správny formálny postup. Doc. Janas požiadal, 
aby sa zasadnutie nieslo v korektnom duchu. Poslanec Kunovský zopakoval, že 
nebude hlasovať k tomuto materiálu. Poslanec Smatana uviedol, že podľa jeho 
názoru je požiadavka poslanca Péliho opodstatnená. Povedal, že by bol tiež rád, 
keby bola navrhovaná predajná cena prediskutovaná na zasadnutí komisie pre 
financovanie a správu majetku mesta. Tiež by uvítal, keby bol vypočutý prítomný  
p. Klimek. Poslankyňa Bandúrová podotkla, že primátor mesta má iba viesť toto 
rokovanie a nemá vychovávať poslancov a komentovať ich príspevky.  
Požiadala primátora o dodržiavanie rokovacieho poriadku. Poslanec Péli uviedol, že 
si váži každého kolegu a to isté vyžaduje od nich, teda aby aj oni ho rešpektovali. 
Dodal, že keď niekto môže vykrikovať mimo záznam, tak prečo by aj on nemohol 
zareagovať. 

Doc. Janas dal hlasovať o udelení slova p. Klimekovi.  Na základe výsledkov 
hlasovania mu bolo udelené slovo. Pán Klimek informoval prítomných, že k dohode 
s poslancom Matušíkom nedošlo. Premietol poslancom obrázky so súčasným 
návrhom parkoviska na predmetnom pozemku, ktoré umožňuje 43 parkovacích 
miest, pričom poslanec Matušík má požiadavku na 8 parkovacích miest. Podotkol, že 
ich spoločnosť súhlasila s tým, aby sa poslancovi Matušíkovi vyčlenila plocha na jeho 
parkovacie miesta, ale to, ako bola jeho plocha vyčlenená, neumožňuje realizáciu 
zvyšných parkovacích miest podľa ich zámeru. Upozornil, že ak sa predložená 
požiadavka schváli v tejto podobe, tak z ich strany nebude možné vybudovať 
príjazdovú komunikáciu k navrhovanému parkovisku. Opýtal sa poslanca Matušíka, 
ako sa on chce dostať na svoje parkovacie miesta, keďže súčasný prístup je chodník 
pre peších. Následne predložil návrh, ako by sa celá situácia dala vyriešiť. Navrhol, 
aby sa celá problematika riešila zmluvou o budúcom prevode nehnuteľného majetku, 
kde ich spoločnosť uzatvorí s mestom zmluvu o budúcom prevode a mesto ich 
spoločnosti odsúhlasí investičný zámer. Dodal, že by tým vznikla garancia zo strany 
mesta, že sa na uvedenej ploche vybuduje parkovisko, s podmienkou, že po 
podpísaní zmluvy o budúcom prevode ich spoločnosť do 60 dní podá na stavebný 
úrad žiadosť na vybudovanie parkoviska. Podotkol, že ideálne by bolo, keby jediným 
partnerom pre ich spoločnosť bolo v tomto vzťahu mesto. Doc. Janas uviedol, že 
tento návrh si musí osvojiť niektorý z poslancov a musí ho predložiť. Poslanec Keruľ 
chcel vedieť, koľko bytov má vzniknúť v rekonštruovanej budove. Pán Klimek 
povedal, že má vzniknúť 52 bytov plus kancelárie. Poslanec Keruľ pripomenul, že 
parkovisko má mať 43 parkovacích miest. Pán Klimek informoval, že má podpísaný 
súhlas mesta, že pre zvyšné priestory sa môžu využívať parkovacie kapacity mesta. 
Poslanec Keruľ povedal, že chcel len upozorniť na to, že parkovisko určite nebude 
stačiť pre pokrytie celej budovy. Poslanec Smatana chcel vedieť, koľkokrát sa 
dotknuté strany stretli od posledného zasadnutia MZ, keďže už vtedy sa hovorilo 
o dohode a zrazu sa poslanci dozvedajú, že k dohode nedošlo. Doc. Janas 
informoval, že stretnutia zvolal on osobne, pričom rokoval s obidvomi stranami, avšak 
dotknuté strany sa navzájom nechceli stretnúť. Pán Klimek uviedol, že s poslancom 
Matušíkom nemá žiadny spor a je pripravený sa s ním stretnúť. Podotkol, že ho 
niekoľkokrát vyzval, aby sa stretli. Poslanec Macháč upozornil, že v minulosti sa 
hovorilo o tom, že prvotná je ochrana inžinierskych sietí na pozemku, teda aby 
nedošlo k narušeniu vlastníckych práv poslanca Matušíka a teraz sa už diskutuje iba 
o parkoviskách. Chcel vysvetlenie, prečo sa už nehovorí o ochrane inžinierskych 
sietí. Pán Klimek uviedol, že podľa jeho názoru už od začiatku nebol prezentovaný 
skutočný záujem, čo sa týka pozemku. Poslanec Matušík povedal, že na minulom 
zasadnutí padol návrh, ktorý bol akceptovaný obidvomi stranami. Stále sa tu však 
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hovorí o holubovi na streche, nejakých parkovacích plochách, ktoré ešte ani 
neexistujú. Podotkol, že to vyzerá tak, že zástupca spoločnosti Diamon Residence 
odvádza pozornosť od toho, že sa ešte ani nezačalo s rekonštrukciou budovy. Dodal, 
že ešte nevidel, aby niekto najskôr vybudoval záhradu a potom postavil dom. Doplnil, 
že spoločnosť každú chvíľu mení svoje návrhy. Pán Klimek následne premietol 
pôvodný návrh poslanca Matušíka, ktorým chcel, podľa jeho názoru, znehodnotiť 
existujúci pozemok. Poslanec Péli požiadal poslancov, aby podporili jeho návrh na 
stiahnutie tohto bodu z rokovania a odporučil, aby boli pripravené dve žiadosti, jedna 
za poslanca Matušíka, druhá za spoločnosť Diamon Residence a poslanci následne 
rozhodnú. Poslanec Smatana chcel vedieť, či je návrh poslanca Péliho pre poslanca 
Matušíka prijateľný. Poslanec Matušík podotkol, že poslanci o podobných veciach 
rozhodovali už mnohokrát. Majú svoj názor, tak nech sa vyjadria. Zopakoval, prečo si 
ešte nikto nepoložil otázku, prečo sa budova stále nerekonštruuje, pričom sú tu už 
dlhý čas platné povolenia. Pán Klimek zdôraznil, že aby vôbec mohli začať 
s rekonštrukciou budovy, musia mať predsa zabezpečené parkovacie plochy. 
Poslanec Martaus povedal, že na minulom zasadnutí tu bola určitá vízia vyriešenia 
tohto problému. Chcel sa uistiť, že je tu kontinuita vo vzťahu k minulému zasadnutiu 
MZ. Doc. Janas uviedol, že kontinuita tu je, avšak zámer poslanca Matušíka 
zasahuje približne jedným metrom do zámeru spoločnosti Diamon Residence.  

Po skončení diskusie dal primátor mesta hlasovať o poslaneckom návrhu 
poslanca Jaroša o znížení predajnej ceny. Tento návrh bol schválený (Hlasovanie: 
ZA:14, PROTI:1, ZDRŽAL SA:9). Ďalej dal hlasovať o návrhu poslanca Péliho na 
stiahnutie tohto bodu z rokovania MZ. Tento návrh nebol schválený (Hlasovanie: 
ZA:5, PROTI:0, ZDRŽAL SA:19). Doc. Janas sa následne opýtal, či sa niektorý 
z poslancov chce predložiť návrh, o ktorom hovoril p. Klimek. Nikto z poslancov sa 
neprihlásil. Hlasovalo sa teda o pôvodnom návrhu spolu s už schváleným 
poslaneckým návrhom poslanca Jaroša.  
 

Hlasovanie k bodu A/ návrhu na uznesenie:  
Hlasovanie: ZA:16, PROTI:0, ZDRŽAL SA:7 
 
Hlasovanie k bodu B/ návrhu na uznesenie:  
Hlasovanie: ZA:16, PROTI:0, ZDRŽAL SA:8 
 
Hlasovanie k bodu C/ návrhu na uznesenie:  
Hlasovanie: ZA:15, PROTI:0, ZDRŽAL SA:9 
 
Hlasovanie k bodu D/ návrhu na uznesenie:  
Hlasovanie: ZA:15, PROTI:0, ZDRŽAL SA:9 
 
Hlasovanie k bodu E/ návrhu na uznesenie:  
Hlasovanie: ZA:15, PROTI:0, ZDRŽAL SA:9 

 
Hlasovanie k bodu F/ návrhu na uznesenie:  
Hlasovanie: ZA:15, PROTI:0, ZDRŽAL SA:9 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 114/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
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9. Návrh na zmenu uznesenia o prevode nehnuteľného majetku 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje zmenu uznesenia mestského zastupiteľstva 
č. 64/2014 zo dňa 26. 06. 2014 v časti A/ tak, že výmera pozemku KN C parc. č. 
3700/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 22 587 m², sa mení 
na 22 625 m², kúpna cena sa mení na 1 850,98 € a adresa žiadateľa sa mení 
nasledovne: Pri Rajčianke 2927/8, pričom ostatný text uznesenia zostáva 
nezmenený. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 115/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:23, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
10. Nadobudnutie nehnuteľného majetku 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle § 4 ods. 2 časť A) písm. a) Zásad 
hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica nadobudnutie nehnuteľného 
majetku v k. ú. Praznov v prospech Mesta Považská Bystrica, IČO: 317 667, 
Centrum 2/3, 017 13 Považská Bystrica, SR, a to pozemku KN E parc. č. 263 druh 
pozemku orná pôda o výmere 522 m², zapísaného na LV č. 1446, 
nachádzajúceho sa v oplotenej časti materskej školy, z dôvodu jeho majetkovo-
právneho usporiadania od spoluvlastníkov: 

1. Štefan Kostelanský, bytom Podmanín 51, 017 01 Považská Bystrica, SR, 
spoluvlastnícky podiel 5/56-in, zapísaný na LV č. 1446 pod B/7 za cenu  
372,86 €.   

2. Anton Kostelanský, bytom Podmanín 23, 017 01 Považská Bystrica, SR, 
spoluvlastnícky podiel 5/56-in, zapísaný na LV č. 1446 pod B/9 za cenu  
372,86 €. 

3. Rudolf Miškech, bytom Podmanín 7, 017 01 Považská Bystrica, SR, 
spoluvlastnícky podiel 1/16-ina, zapísaný na LV č. 1446 pod B/10 za cenu 
261,00€. 

4. Jozef Kostelanský, bytom Podmanín 33, 017 01 Považská Bystrica, SR, 
spoluvlastnícky podiel 5/56-in,zapísaný na LV č. 1446 pod B/11 za cenu 
372,86 €. 

5. Jarmila Kovalčíková, Tatranská 254/48, 059 52 Veľká Lomnica, 
spoluvlastnícky podiel 27/56-in, zapísaný na LV č. 1446 pod B/13 za cenu 
2 013,43 €. 

6. Jana Čelková, bytom Lánska 953/16, 017 01 Považská Bystrica, SR, 
spoluvlastnícky podiel 1/8-ina, zapísaný na LV č. 1446 pod B/14 za cenu 
522,00 €. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 116/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:24, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
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11. Nadobudnutie nehnuteľného majetku 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle § 4 ods. 2 časť A) písm. a) Zásad 
hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica nadobudnutie nehnuteľného 
majetku v k. ú. Považská Teplá v prospech Mesta Považská Bystrica, IČO: 
317 667, Centrum 2/3, 017 13 Považská Bystrica, SR, a to pozemkov KN C parc. 
č. 1640/3 druh pozemku ostatné plochy o výmere 3691 m², KN C parc. č. 1640/4 
druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 626 m², KN C parc. č. 
1640/5 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 142 m², KN C parc. 
č. 1640/6 druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 12 m², 
zapísaných na LV č. 5199 nachádzajúcich sa v rozšírenej časti cintorína a pod 
stavbou domu smútku, z dôvodu ich majetkovoprávneho usporiadania od 
spoluvlastníkov: 

1. Margita Sumegová, rod. Valjentová, bytom Považská Teplá č. 338, 017 05 
Považská Bystrica, SR, v spoluvlastníckom podiele 1/195-in, zapísanom na 
LV č. 5199 pod B/4 za cenu 45,86 €, 

2. Ing. Pavol Valjent, bytom Závodská cesta 3740/60, 010 01 Žilina, SR, 
v spoluvlastníckom podiele 1/195-in, zapísanom na LV č. 5199 pod B/5 za 
cenu 45,86 €, 

3. Jozef Valjent, bytom Považská Teplá č. 340, 017 05 Považská Bystrica, SR 
v spoluvlastníckom podiele 1/195-in, zapísanom na LV č. 5199 pod B/6 za 
cenu 45,86 €, 

4. Alena Gáliková, rod. Valjentová, bytom Považská Teplá č. 410, 017 05 
Považská Bystrica, SR, v spoluvlastníckom podiele 1/585-in, zapísanom na 
LV č. 5199 po B/8 za cenu 15,29 €, 

5. Peter Valjent, bytom Kollárova 1306/23, 018 41 Dubnica nad Váhom, SR 
v spoluvlastníckom podiele 1/585-in, zapísanom na LV č. 5199 pod B/10 za 
cenu 15,29 €, 

Ľudmila Valjentová, rod. Novotná, bytom Považská Teplá č. 341, 017 05 
Považská Bystrica, SR, v spoluvlastníckom podiele 1/195-in zapísanom na LV č. 
5199 pod B/11 za cenu 45,86 €. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 117/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:23, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
 

12. Návrh na využitie predkupného práva 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie, že Mestu Považská Bystrica bola zo 
strany MUDr. Gabriely Kardošovej doručená ponuka na využitie predkupného 
práva na garáž so súpisným číslom 2367, postavenú na pozemku KN C parc. č. 
3732/87 a pozemok pod garážou KN C parc. č. 3732/87, druh pozemku zastavané 
plochy a nádvoria o výmere 20 m² v spoluvlastníckom podiele 2/3, zapísané na LV 
č. 5376 v k. ú. Považská Bystrica, ktoré bolo zriadené na základe Kúpnej zmluvy 
č. 160/95 SM, schválenej mestským zastupiteľstvom dňa 20. 10. 1994 uzn. č. 
99/1994/B/23, 
B/  Mestské zastupiteľstvo nevyužíva predkupné právo Mesta Považská Bystrica 
na odkúpenie  garáže so súpisným číslom 2367 postavenej na pozemku KN C 
parc. 3732/87 a pozemku pod garážou KN C parc. č. 3732/87 o výmere 20 m2 
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druh pozemku zastavané plochy a nádvoria v spoluvlastníckom podiele 2/3, 
zapísaných na LV č. 5376 v k. ú. Považská Bystrica na základe ponuky na 
odkúpenie od podielového spoluvlastníka MUDr. Gabriely Kardošovej, Domaniža 
129, 018 16 Domaniža. Predkupné právo mesta na predmetné nehnuteľnosti 
zostáva zachované. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 118/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:19, PROTI:1, ZDRŽAL SA:4 
 

13. Návrh na predaj nehnuteľného majetku mesta formou obchodnej verejnej 
súťaže a návrh podmienok obchodnej verejnej súťaže OVS-2/2015 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) a b) a § 9a 
ods. 1 písm. a) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku Mesta Považská 
Bystrica, a to: 

 stavby administratívnej budovy súpisné číslo 40 s príslušenstvom, 
postavenej na pozemku KN C parc. č. 239 o výmere 1258 m2, druh 
pozemku zastavané plochy a nádvoria 

 pozemku KN C parc. č. 239 o výmere 1258 m2, druh pozemku zastavané 
plochy  
nachádzajúcich sa v katastrálnom území Považská Bystrica, zapísaných na 
LV č. 4376, formou obchodnej verejnej súťaže, 

 

B/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje návrh podmienok obchodnej verejnej súťaže 
OVS-2/2015 na podávanie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie kúpnej zmluvy 
na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mesta Považská Bystrica, a to: 

 stavby administratívnej budovy súpisné číslo 40 s príslušenstvom, 
postavenej na pozemku KN C parc. č. 239 o výmere 1258 m2, druh 
pozemku zastavané plochy a nádvoria 

 pozemku KN C parc. č. 239 o výmere 1258 m2, druh pozemku zastavané 
plochy  
nachádzajúcich sa v katastrálnom území Považská Bystrica, zapísaných na 
LV č. 4376, podľa priloženého návrhu, 

 

C/  Mestské zastupiteľstvo zriaďuje dočasnú komisiu na vyhodnotenie súťažných 
návrhov v obchodnej verejnej súťaži OVS-2/2015 v nasledovnom zložení: 

Ing. Katarína Drevenáková, predseda 
Ing. František Martaus, PhD., člen 
Ing. Ján Kunovský, člen 
Ing. Anton Martaus, člen 
JUDr. Michal Hamar, člen 
 
 

D/  Mestské zastupiteľstvo ukladá JUDr. Michalovi Hamarovi, vedúcemu odboru 
kancelárie primátora, zabezpečiť vyhlásenie obchodnej verejnej  súťaže OVS-
2/2015 v hromadných informačných prostriedkoch v súlade s jej podmienkami 
a zabezpečiť jej priebeh. 
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Poslanec Karas uviedol, že z pragmatického hľadiska je vyhlásenie obchodnej 
verejnej súťaže na odpredaj budovy správne. Chcel vedieť, či bol zo strany 
Ministerstva spravodlivosti SR problém v cene, lebo ak áno, mesto by mohlo budovu 
pokojne predať aj za 1 euro, keďže je dôležité, aby tu okresný súd zostal aj naďalej. 
Doc. Janas uviedol, že problém nebol v cene. Poslanec Smatana uviedol, že sa mu 
nepáči, aby sme vyhlásením obchodnej verejnej súťaže „tlačili“ na urýchlenie konania 
zo strany ministerstva financií a ministerstva spravodlivosti. Povedal, že sa skôr 
obáva, že si druhá strana povie: „Dobre, v Považskej Bystrici nechcú okresný súd, 
tak bude niekde inde.“  Doc. Janas podotkol, že zmena sídla okresného súdu nie je 
jednoduchá záležitosť. Uviedol, že ministerstvo spravodlivosti sa tiež môže 
rozhodnúť, že zrekonštruuje súčasné sídlo súdu. Dodal, že mesto nemôže dopredu 
vedieť, ako sa kompetentné orgány rozhodnú. Zdôraznil, že v tejto veci sa intenzívne 
rokuje už niekoľko rokov, ale neboli vyvinuté žiadne ďalšie kroky.  
Dodal, že nie je rozumné nechať budovu bývalej vojenskej správy ďalej chátrať. 
Povedal, že je otázne, či o budovu bývalej okresnej vojenskej správy bude v rámci 
verejnej súťaže záujem. Uviedol, že mesto by bolo najradšej, keby tam sídlil okresný 
súd. Poslanec Jaroš chcel vedieť, či je táto skutočnosť zohľadnená v rámci rozpočtu. 
Doc. Janas potvrdil, že je to zohľadnené. Poslanec Keruľ uviedol, že by nemal  
byť problém urobiť z tejto budovy bytový dom s nájomnými bytmi. Doc. Janas 
povedal, že mesto žiaľ takúto ponuku nedostalo. Poslanec Smatana informoval, že 
nepodporí predložený návrh. Nevidel riešenie v odpredaji lukratívnej budovy v centre 
mesta, odporučil skôr dlhodobý prenájom. Dodal, že za ten čas sa možno štátne 
orgány rozhýbu. Doc. Janas povedal, že ak poslanci dajú návrh, aby sa budova 
prenajala, dá o ňom hlasovať. Na margo príspevku poslanca Smatanu uviedol, že ak 
by budova bola taká lukratívna, tak by tu bolo veľké množstvo záujemcov. 
Informoval, že všetci lokálni podnikatelia vedia, že budova je dlhodobo prázdna, ale 
nikto z nich o ňu neprejavil záujem. Poslanec Macháč uviedol, že ak by mal byť 
prenájom budovy pre niekoho zaujímavý, tak by musel byť minimálne na 10 rokov. 
Ak by si záujemca zrekonštruoval priestory na vlastné náklady a následne, napríklad 
po 2 rokoch by padlo rozhodnutie, že budova predsa len pôjde súdu, tak  
do takého rizika by asi nikto nešiel. Poslankyňa Beranová súhlasila s poslancom 
Karasom, aby sa budova ponúkla za 1 euro. Dodala, že aj tak bude mať užívateľ 
budovy veľké náklady na jej rekonštrukciu, a ak pôjde o prospešnú organizáciu, 
napríklad aj súd, tak to bude pre mesto prínosom. Poslanec Martaus uviedol, že 
riešenie formou dlhodobého prenájmu nevidí ako reálne. Vyhlásenie obchodnej 
verejnej súťaže na odpredaj je preňho pragmatickým riešením. Poslanec Sopčák 
uviedol, že budova je skutočne zastaraná. Súhlasil, že jedným z najlepších riešení je 
vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj. Dodal, že sa tým aspoň urobí 
prieskum trhu.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 119/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:18, PROTI:2, ZDRŽAL SA:4 

 
14. Prenájom nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo určuje v súlade s § 7 ods. 14 Zásad hospodárenia 
s majetkom Mesta Považská Bystrica prenájom nehnuteľného majetku mesta, a to 
časti nebytových priestorov o výmere 526 m², nachádzajúcich sa na prvom 
nadzemnom podlaží budovy Základnej školy Rozkvet 2047, 017 01 Považská 
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Bystrica, postavenej na pozemku KN C parc. č. 3668/51, druh pozemku zastavané 
plochy a nádvoria, o celkovej výmere 6022 m², zapísanej na LV č. 4376 v k. ú. 
Považská Bystrica, pre nájomcu Rímskokatolícka cirkev, Žilinská diecéza, Jána 
Kalinčiaka 1, P. O. Box B 46, 011 36 Žilina, za účelom využívania týchto priestorov 
pre zriadenie a prevádzkovanie materskej školy – pre výchovnú činnosť 
a starostlivosť o deti predškolského veku, ako dôvod hodný osobitného zreteľa 
v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, 

 

B/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa prenájom 
nehnuteľného majetku mesta v k. ú. Považská Bystrica, a to nebytových priestorov 
o výmere 526 m², nachádzajúcich sa na prvom nadzemnom podlaží budovy 
Základnej školy Rozkvet 2047, 017 01 Považská Bystrica, postavenej na pozemku 
KN C parc. č. 3668/51, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, o celkovej 
výmere 6022 m², zapísanej na LV č. 4376, pre nájomcu Rímskokatolícka cirkev, 
Žilinská diecéza, Jána Kalinčiaka 1, P. O. Box B 46, 011 36 Žilina, za 
nasledovných podmienok: 

 doba nájmu 10 rokov 
 výška nájomného 8,29 €/m²/rok, pričom nájomné je možné započítať 

s technickým zhodnotením vykonaným nájomcom 
 možnosť výpovede zmluvy v prípade potreby priestorov pre žiakov, a to od 

nasledujúceho školského roka  
 využívanie priestorov výlučne pre zriadenie a prevádzkovanie MŠ – pre 

výchovnú činnosť a starostlivosť o deti predškolského veku. 
 

Prenájom nehnuteľného majetku schválila trojpätinová väčšina všetkých 
poslancov v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 
Poslanec Matušík uviedol, že ide o dobrú myšlienku. Zdôraznil, že škole treba 

pomôcť vyriešiť komplikovanú situáciu s prístupovou komunikáciou. Poslanec Keruľ 
povedal, že sa treba zamyslieť nad starými cestami. Informoval, že pre školu bola 
v minulosti naprojektovaná prístupová komunikácia cez Východnú ulicu. Poslanec 
Máťoš požiadal o podporu tohto návrhu. Dodal, že je výborné, že materská škola 
chce mať svoje sídlo v budove ZŠ Rozkvet. Poslankyňa Korbašová informovala 
o súhlasnom stanovisku VMČ Rozkvet. Poslankyňa Veličová uviedla, že návrh sa 
stretol s kladnými ohlasmi aj na zasadnutí komisie pre kultúru, vzdelávanie 
a školstvo. Následne predložila poslanecký návrh, aby bola stanovená pevná cena 
za nájom 8,29 eur/m2 a aby sa vyškrtla možnosť započítania nájomného 
s technickým zhodnotením zo strany nájomcu. Poslanec Keruľ uviedol, že je 
vypočítaný nájom za priestory a investícia do zhodnotenia sa dá tiež určiť na základe 
rozpisu prác a pod. Poslankyňa Veličová povedala, že svojím návrhom sleduje iba to, 
aby mesto nedopadlo ako v minulosti, keď budovy prenajímalo pomaly za 1 euro 
a z prenájmu nemalo zisk. Poslanec Máťoš uviedol, že materská škola je 
verejnoprospešná vec, pričom budova ZŠ Rozkvet je takmer poloprázdna. Poslanec 
Martaus povedal, že priestory školy nie sú biznis priestor, na ktorom by mesto chcelo 
zarobiť. Podľa jeho názoru je hocijaké využitie priestorov lepšie ako žiadne. 
Poslankyňa Veličová zdôraznila, že nie je proti materskej škole, iba chce, aby bola 
pevne stanovená cena. Poslanec Keruľ uviedol, že pochopil návrh poslankyne 
Veličovej tak, že nechce, aby sa stalo to, že investícia do zhodnotenia bude nakoniec 
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omnoho vyššia ako nájom. Poslanec Karas uviedol, že zápočet sa dá predsa presne 
odkontrolovať. Podporil schválenie predloženého návrhu. Poslanec Martaus dal 
návrh na ukončenie diskusie k tomuto bodu. Tento návrh bol schválený (Hlasovanie: 
ZA:21, PROTI:0, ZDRŽAL SA:1).  
 Poslankyňa Veličová zopakovala svoj návrh, aby bola stanovená pevná výška 
nájomného, teda 8,29 eur/m2 a aby bola vyškrtnutá možnosť započítania nájomného 
s technickým zhodnotením zo strany nájomcu. Tento návrh nebol schválený 
(Hlasovanie: ZA:1, PROTI:10, ZDRŽAL SA:11).  
 

Hlasovanie k bodu A/ návrhu na uznesenie:  
ZA:23, PROTI:0, ZDRŽAL SA:1 
 

Hlasovanie k bodu B/ návrhu na uznesenie: 
ZA:18, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 120/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

 
15. Prenájom nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo určuje v súlade s § 7 ods. 14 Zásad hospodárenia 
s majetkom Mesta Považská Bystrica prenájom nehnuteľného majetku mesta, a to 
častí pozemkov KN C parc. č. 350/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 35 m², KN C parc. č. 350/4, druh pozemku záhrady o výmere 388 m², 
zapísaných na LV č. 4376 a pozemkov KN E parc. č. 350/7, druh pozemku orná 
pôda o výmere 174 m², KN E parc. č. 6105/46, druh pozemku vodná plocha 
o výmere 41 m² a KN E parc. č. 350/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 175 m², zapísaných na LV č. 6111 v k. ú. Považská Bystrica za účelom 
vybudovania športového areálu v rámci stavebného objektu SO 44.38.17.01 
Púchov – Považská Bystrica, nová komunikácia MZ 8/60 v sžkm 168,900 – sžkm 
169,000 + 177 v prospech spoločnosti Slovenská republika – Železnice Slovenskej 
republiky, Bratislava v skrátenej forme „ŽSR“, Klemensova 8, 831 61 Bratislava, 
IČO: 31364 501, ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. 
c) zákona o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

 

B/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa prenájom 
nehnuteľného majetku mesta v k. ú. Považská Bystrica, a to častí pozemkov KN C 
parc. č. 350/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 35 m², KN C 
parc. č. 350/4, druh pozemku záhrady o výmere 388 m², zapísaných na LV č. 
4376 a pozemkov KN E parc. č. 350/7, druh pozemku orná pôda o výmere 174 m², 
KN E parc. č. 6105/46, druh pozemku vodná plocha o výmere 41 m² a KN E pac. 
č. 350/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 175 m², 
zapísaných na LV č. 6111 v k. ú. Považská Bystrica  za účelom vybudovania 
športového areálu v rámci stavebného objektu SO 44.38.17.01 Púchov – 
Považská Bystrica, nová komunikácia MZ 8/60 v sžkm 168,900 – sžkm 169,000 + 
177, v prospech spoločnosti Slovenská republika – Železnice Slovenskej 
republiky, Bratislava v skrátenej forme „ŽSR“, Klemensova 8, 831 61 Bratislava, 
IČO: 31364 501, za nájomné 1,– € za celú výmeru pozemkov, na dobu určitú, a to 
do riadneho ukončenia a odovzdania stavby do majetku Mesta Považská Bystrica. 
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Prenájom nehnuteľného majetku schválila trojpätinová väčšina všetkých 
poslancov v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
Hlasovanie k bodu A/ návrhu na uznesenie:  
ZA:22, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
 

Hlasovanie k bodu B/ návrhu na uznesenie: 
ZA:23, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 121/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

 
16. Zmluva o zriadení vecného bremena 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 
bremena ako vecného práva spočívajúceho v práve umiestnenia studne 
a vodovodného potrubia v zemi, ich údržbu a opravy na pozemkoch KN E parc. č. 
2626/47 druh pozemku orná pôda o výmere 54 100 m² a KN E parc. č. 2626/34 
druh pozemku orná pôda o výmere         1 715 m², zapísaných na LV č. 2 v k. ú. 
Horná Mariková vo vlastníctve Mesta Považská Bystrica, Centrum 2/3, 017 13 
Považská Bystrica, v celosti, ako povinného z vecného bremena v rozsahu podľa 
geometrického plánu č. 11/2015 zo dňa 18. 05. 2015, úradne overeného 
Okresným úradom  Považská Bystrica, katastrálnym odborom, dňa 26. 06. 2015 
pod číslom 355/2015 v prospech oprávnených z vecného bremena Ing. Jána 
Ďurdíka a jeho manž. Mgr. Viery Ďurdíkovej, obaja bytom Rozkvet 2083/176, 017 
01 Považská Bystrica, za jednorazový poplatok spolu v sume  432 €.   

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 122/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:24, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
17. Zmluva o zriadení vecného bremena 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 
bremena ako vecného práva spočívajúceho v práve vstupu, uloženia NN siete 
a s tým spojené uloženie zemného káblového vedenia, ich opravy a údržby na 
pozemkoch KN C parc. č. 3439/1, druh pozemku orná pôda o  výmere 4720 m2 a 
KN C parc. č. 3439/4, druh pozemku ostatné plochy o výmere 4516 m², 
zapísaných na LV č. 4376 a pozemkoch KN E parc. č. 6020/1, druh pozemku 
ostatné plochy o výmere 4867 m² a KN E parc. č. 6020/4, druh pozemku ostatné 
plochy o výmere 1202 m², zapísaných na LV č. 6111, všetky v k. ú. Považská 
Bystrica, vo vlastníctve Mesta Považská Bystrica, IČO: 317 667, Centrum 2/3, 017 
13 Považská Bystrica, ako povinného z vecného bremena v rozsahu podľa 
geometrického plánu č. 79/2012 zo dňa 26. 02. 2012, úradne overeného dňa 03. 
06. 2012 pod číslom 422/2012 v prospech oprávneného z vecného bremena 
Stredoslovenská energetika – Distribúcia, a. s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 



 

Zapísal: Mgr. Filip Oubrecht 

21

Žilina, za cenu v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Považská 
Bystrica v platnom znení 19,91 €/bm, čo je spolu za 620,69 bm 12 357,94 €. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 123/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:20, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
18. Zmluva o zriadení vecného bremena 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 
bremena ako vecného práva spočívajúceho v práve vstupu, uloženia, vykonávania 
opráv a nevyhnutnej údržby horúcovodných rozvodov na nasledovných 
pozemkoch: 

Úsek č. 1: KN C parc. č. 402/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 11 671 m², zapísaného na LV č. 10116 v rozsahu podľa 
porealizačného GP č. 46 002 600 - 016/2015 zo dňa 25. 08. 2015, ktorý bol 
vyhotovený spoločnosťou White Tara, s. r. o. so sídlom Plavisko 35, 034 01 
Ružomberok a úradne overený Okresným úradom Považská Bystrica, 
katastrálnym odborom dňa 11. 09. 2015 pod č. 530/2015, 
Úsek č. 2: KN E parc. č. 5910, druh pozemku ostatné plochy o výmere 2155 
m², KN E parc. č. 5912, druh pozemku ostatné plochy o výmere 4459 m², KN 
E parc. č. 6097, druh pozemku ostatné plochy o výmere 8105 m² a KN E 367, 
druh pozemku trvale trávnaté plochy o celkovej výmere 5713 m2, zapísaných 
na LV č. 6111 v rozsahu podľa porealizačného GP č. 46 002 600 - 018/2015 
zo dňa 25. 08. 2015, ktorý bol vyhotovený spoločnosťou White Tara, s. r. o. so 
sídlom Plavisko 35, 034 01 Ružomberok a úradne overený Okresným úradom 
Považská Bystrica, katastrálnym odborom dňa 11. 09. 2015 pod č. 531/2015, 
Úsek č. 3: KN C parc. č. 319/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 4827 m², KN C parc. č. 145/1, druh pozemku zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 80784 m², KN C parc. č. 772/12, druh pozemku zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere 13349 m², zapísaných na LV č. 4376 v rozsahu 
podľa porealizačného GP č. 46 002 600 - 017/2015 zo dňa 25. 08. 2015, ktorý 
bol vyhotovený spoločnosťou White Tara, s. r. o. so sídlom Plavisko 35, 034 
01 Ružomberok a úradne overený Okresným úradom Považská Bystrica, 
katastrálnym odborom dňa 16. 09. 2015 pod č. 532/2015, 
v k. ú. Považská Bystrica vo vlastníctve Mesta Považská Bystrica, IČO: 
317 667, Centrum 2/3, 017 13 Považská Bystrica, ako povinného z vecného 
bremena v prospech oprávneného z vecného bremena Teplo GGE s. r. o. so 
sídlom Robotnícka 2160, 017 01 Považská Bystrica, IČO: 36 012424, za 
jednorazový poplatok v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Mesta 
Považská Bystrica v celkovej sume 16.155,00 €. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 124/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:19, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
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19. Zmluva o zriadení vecného bremena 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 
bremena ako vecného práva spočívajúceho v práve uloženia inžinierskych sietí 
(elektrického kábla) vo vyznačenom rozsahu, práve vstupovať na pozemky pešo, 
autom, technickými zariadeniami za účelom prevádzky, kontroly, údržby, 
odstraňovania porúch a havárií, výmeny elektrického kábla alebo jeho časti, práve 
odstraňovať a okliesňovať stromy a iné porasty na pozemku KN E parc. č. 97/2, 
druh pozemku ostatné plochy o celkovej výmere 1443 m2, zapísanom na LV č. 
4996 v k. ú. Považská Teplá  vo vlastníctve Mesta Považská Bystrica, IČO: 
317 667, Centrum 2/3, 017 13 Považská Bystrica, ako povinného z vecného 
bremena v  rozsahu podľa geometrického plánu č. 173/2013 zo dňa 19. 03. 2015, 
úradne overeného dňa 08. 04. 2015 pod číslom 165/2015 v prospech 
oprávneného z vecného bremena Stredoslovenská energetika – Distribúcia, a. s., 
Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36442151 za jednorazový poplatok v 
zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Považská Bystrica v platnom 
znení 19,91€/bm, čo je spolu 3 313,02 € za 166,4 bm. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 125/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:18, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
20. Dohoda o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie dohody o budúcej zmluve 
o zriadení vecného bremena ako vecného práva s následným uzatvorením zmluvy 
o zriadení vecného bremena, ktoré bude spočívať v práve vstupu, umiestnenia 
a uloženia zemného NN kábla na pozemku vo vlastníctve Mesta Považská 
Bystrica, Centrum 2/3, 017 13 Považská Bystrica, IČO: 317 667, ako budúceho 
povinného z vecného bremena, a to pozemku KN C parc. č. 772/12, druh 
pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 13149 m², zapísanom na LV č. 
4376 v k. ú. Považská Bystrica, v rozsahu podľa porealizačného geometrického 
plánu v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena Stredoslovenská 
energetika - Distribúcia a. s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36442151. 

 
Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 126/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:17, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
21. Určenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku mesta z dôvodu  hodného  
      osobitného zreteľa 
 

A/  Mestské zastupiteľstvo určuje podľa § 5 ods. 4 písm. k) Zásad hospodárenia s 
majetkom Mesta Považská Bystrica prevod vlastníctva nehnuteľného majetku 
Mesta Považská Bystrica v k. ú. Považská Bystrica, a  to časti  pozemku KN C 
parc. č. 2245/28, druh pozemku zastavané  plochy a nádvoria o výmere 2225 m² 
a časti pozemku KN C parc. č. 2245/119 o výmere 70 m², druh pozemku ostatné 
plochy, zapísaných na LV č. 4376, o výmere podľa geometrického plánu, 
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v prospech Vladimíra Mieresa a manželky Vladimíry Mieresovej, obaja bytom 
Lánska 925/1-40, 017 01 Považská Bystrica, SR, do BSM v celosti, za účelom 
rozšírenia prístupovej komunikácie na pozemky vo vlastníctve žiadateľov, ako 
dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zák. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

 

Mestské zastupiteľstvo nemalo pripomienky k tomuto bodu.  
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 127/2015, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:18, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 

 
 

K bodu 11.  Návrh na schválenie Doplnku č. 1 k rokovaciemu poriadku  
                     Mestského zastupiteľstva v Považskej Bystrici 
 

Správu mestskému zastupiteľstvu predložili JUDr. Roman Jaroš, František 
Matušík, MUDr. Darina Korbašová, Mgr. Marian Puček, Mgr. Monika Bandúrová, 
Mgr. Juraj Smatana, Mgr. Katarína Beranová, PhDr. Iveta Pospíšilová, Mgr. Andrej 
Péli, poslanci MZ. Správa bola zaslaná všetkým členom mestského zastupiteľstva. 
Materiál je pripojený pri origináli zápisnice. 
 

Poslanec Jaroš v úvode zdôvodnil jednotlivé navrhované úpravy súčasného 
rokovacieho poriadku. Podotkol, že na zasadnutí mestskej rady bolo prezentovaných 
viacero výhrad ohľadom zákonnosti ich predkladaného návrhu. Následne spomenul 
problematické časti materiálu, ktoré na zasadnutí MR napadol primátor mesta. 
Poslanec Smatana uviedol, že ako jeden z predkladateľov materiálu je presvedčený 
o tom, že tento návrh posilňuje zastúpenie občana na zasadnutiach MZ  
a umožňuje, aby občan mohol ovplyvniť rozhodnutie poslanca ešte pred hlasovaním 
k bodu. Dodal, že nie je dôstojné, aby sa o vystúpení občana rozhodovalo 
hlasovaním. Ozrejmil niektoré navrhované opatrenia. Podotkol, že jedna oblasť 
opatrení sa týka upravenia priestoru pre predsedajúceho, čo umožní  
reagovať poslancom na prípadné vstupy z jeho strany. Upozornil, že rokovací 
poriadok má slúžiť poslancom, nie predsedajúcemu. Na záver svojho príspevku 
uviedol niekoľko sporných momentov, ku ktorým by vďaka navrhovaným úpravám 
nedošlo. Poslankyňa Bandúrová uviedla, že ju mrzí, že sa tento bod programu dostal 
do rokovania neštandardne, keďže ho mestská rada neodporučila zaradiť.  
Požiadala poslancov, aby vnímali tento návrh ako niečo, čo má pomôcť zlepšiť 
vedenie diskusií a celkovo vedenie rokovania mestského zastupiteľstva. Potvrdila, že 
navrhované riešenia dávajú lepší priestor pre vystúpenia občanov na zasadnutiach. 
Poslankyňa Beranová takisto uviedla ako dôvod predloženia tohto materiálu lepšiu 
možnosť vystúpenia občanov na zasadnutiach. Dodala, že keď to takto funguje 
v Martine, prečo by to nemohlo fungovať aj v našom meste. Poslanec Karas uviedol, 
že prakticky nevidí zmysel pracovného predsedníctva. V minulosti malo pracovné 
predsedníctvo aspoň nejakú formu, ale v súčasnosti nie je daná ani jeho náplň. 
Z tohto dôvodu by sa pracovné predsedníctvo malo buď zrušiť, alebo  by  
sa mala zlepšiť jeho funkčnosť. Doc. Janas upozornil, že pracovné predsedníctvo 
musí byť určené. Poslanec Puček uviedol praktické príklady z dnešného  
zasadnutia, ktoré podľa jeho názoru dokázali, že navrhované zmeny  
rokovacieho poriadku sú potrebné. Poslanec Matušík informoval, že tento materiál 
podporuje z dôvodu, že motivuje občanov k väčšej účasti na zasadnutiach MZ. 
Dodal, že ak je niečo z predloženého návrhu nie v súlade so zákonom, je 
presvedčený, že dozorujúci prokurátor vyzve mestské zastupiteľstvo, aby vykonalo 
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nápravu. Poslanec Karas podotkol, že nikde v zákone nie je spomínané pracovné 
predsedníctvo. Poslankyňa Pospíšilová uviedla, že navrhované zmeny sú prospešné 
nielen pre občanov, aby sa mohli prísť vyjadriť, ale aj pre poslancov a ich vzájomnú 
akceptáciu. Doc. Janas uviedol, že súčasný rokovací poriadok má svoje nedostatky, 
ale tie nie sú predmetom návrhu predkladateľov. Pripomenul, že on osobne rozhodol 
o konaní zasadnutí MZ o 16.00 hod., aby sa na nich mohlo zúčastniť čo najviac 
občanov. Zdôraznil, že za posledné 2 roky bolo 14 zasadnutí MZ, 10 občanov malo 
záujem vystupovať k bodom programu, pričom slovo nedostal iba jediný občan, pán 
Ševčík. Doplnil, že 5 občanov malo záujem vystúpiť v záverečnej diskusii. Uviedol, že 
preto zdôvodňovanie tohto materiálu prospechom pre občanov neobstojí. Zdôraznil, 
že mestská rada odporučila nezaradiť tento materiál na rokovanie MZ z dôvodu, že je 
zjavne protizákonný. Podotkol, že orgány verejnej správy môžu robiť iba to, čo im 
zákon dovoľuje alebo prikazuje. Následne za pomoci citácií zo zákona presne 
informoval o častiach predloženého materiálu, ktoré sú v rozpore so zákonom 
o obecnom zriadení. Takisto prečítal časti z protestu prokurátora a rozsudku 
krajského súdu, ktoré potvrdzovali, že mestské zastupiteľstvo nie je oprávnené 
určovať v rokovacom poriadku povinnosti primátora, ktorý vedie rokovanie. Podotkol, 
že sa nebráni tomu, aby sa zlepšil rokovací poriadok, ale treba to urobiť v súlade so 
zákonom. Poslanec Jaroš reagoval na niektoré z vyjadrení primátora mesta. Uviedol, 
že predkladatelia sa v materiáli vyhli akémukoľvek zásahu do práv primátora viesť 
rokovanie mestského zastupiteľstva. Doc. Janas uviedol, že ak je niečo v rozpore so 
zákonom, musí na to upozorniť a tento materiál je podľa jeho názoru jasne v rozpore 
so zákonom. Poslanec Jaroš reagoval, že primátor mesta môže využiť svoje sistačné 
právo. Následne v diskusii vystúpil Ing. Marián Sičák, hlavný kontrolór mesta. 
Uviedol, že predložený návrh doplnku rokovacieho poriadku obsahuje ustanovenia, 
ktoré sú v rozpore so zákonom. Uviedol konkrétne príklady. Poslanec Jaroš dal 
následne návrh na stiahnutie týchto sporných bodov z predloženého návrhu doplnku. 
Doc. Janas uviedol, že dá o tomto návrhu hlasovať. Pripomenul ďalšie nedostatky 
predloženého materiálu. Poslankyňa Bandúrová uviedla, že treba hľadieť dopredu 
a snažiť sa o zlepšenie fungovania mesta. Poslanec Smatana pripomenul, že 
mestská rada neodporučila zaradiť tento materiál do programu rokovania MZ, keďže 
mala výhrady k jeho zákonnosti. Dodal, že oni ako predkladatelia materiálu až do 
dnešného dňa nedostali informácie o tom, v čom je materiál protizákonný. Dodal, že 
predložený návrh pripravoval doktor práv a oponuje ho doktor politológie. Doc. Janas 
vo viere, že sa poslanec Jaroš neurazí, podotkol, že pán Jaroš má doktorát 
z kriminalistiky. Vyštudoval policajnú akadémiu, nie právnickú fakultu a policajná 
akadémia mala právo dávať tituly JUDr., ktoré dnes už nemá. Poslanec Puček bol 
zaskočený tým, čo práve odznelo. Zdôraznil, že ak je pochybnosť o niektorých 
ustanoveniach ich návrhu, tak o nich treba diskutovať a následne ich upraviť. 
Poslankyňa Beranová uviedla, že sa hanbila v okamihoch, keď občanovi na 
zasadnutí MZ nebolo udelené slovo. Následne sa vyjadrila k vedeniu rokovaní 
mestského zastupiteľstva primátorom mesta. Doc. Janas pripomenul, že jediným, 
komu za posledné dva roky nebolo udelené slovo, bol pán Ševčík.  
 Poslanec Jaroš následne navrhol stiahnuť body č. 3 a 4 v Čl. I predloženého 
návrhu doplnku rokovacieho poriadku. Tento návrh nebol schválený (Hlasovanie: 
ZA:9, PROTI:1, ZDRŽAL SA:11). Potom dal primátor mesta hlasovať o návrhu 
doplnku rokovacieho poriadku tak, ako bol predložený. Tento návrh nebol schválený 
(Hlasovanie: ZA:9, PROTI:0, ZDRŽAL SA:13).  

 
K tomuto bodu nebolo prijaté uznesenie. 
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K bodu 12. Interpelácie poslancov a diskusia občanov 
 

Poslanec Jaroš upozornil, že na ceste pred bytovým domom SNP 1445 zostal 
výrez, s ktorým sa už dlho nič nerobí. Chcel vedieť, kto opravoval túto cestu a prečo 
práce nie sú ukončené. Upozornil na zlý stav detských ihrísk. Dodal, že má viacero 
interpelácií, ktoré z časových dôvodov predloží písomne. Doc. Janas uviedol, že dá 
preveriť situáciu s týmto výrezom. Informoval, že pokiaľ ide o detské ihriská, bol 
vyčlenený pracovník, ktorý bude minimálne jedenkrát do týždňa kontrolovať ich stav. 
Dodal, že poslanci môžu kontaktovať tohto pracovníka. Poslanec Karas sa 
poďakoval za realizáciu cesty na Kalváriu a tiež v lokalite Lúčky. Uviedol, že dúfa, že 
v lokalite Lúčky sa zrealizuje aj druhá etapa tejto cesty. Na záver svojho príspevku 
uviedol, že bol prísľub, že by mohlo dôjsť k oprave schodov na starom Dedovci.  
Doc. Janas povedal, že dá preveriť situáciu a ak sa to v tomto roku nepodarí, tak 
v budúcom rozpočte budú isto vyčlenené prostriedky na túto akciu. Poslanec 
Smatana skonštatoval, že práve priebeh diskusie a hlasovania k návrhu doplnku 
rokovacieho poriadku ukázal potrebu prijatia navrhovaných zmien. Podotkol, že 
primátor mesta si neodpustil zneužiť pozíciu vedenia rokovania mestského 
zastupiteľstva. Informoval, že všetky výhrady, ktoré tu padli, budú seriózne 
spracované, budú doložené stanoviskami právnikov, v materiáli budú vychytané 
muchy a následne bude predmetom možno aj mimoriadneho zasadnutia. Následne 
chcel vedieť, v akom stave je verejné obstarávanie na dodávateľa separovaného 
zberu odpadu. Dodal, že podľa jeho informácií toto verejné obstarávanie prevzala iná 
externá firma, pretože predchádzajúci obstarávateľ sa neosvedčil. Podotkol, že podľa 
jeho informácií táto firma opäť nezvolila transparentnú metódu obstarávania. Chcel 
vedieť, kedy už bude vybratá firma na separovaný zber odpadu. Doc. Janas na 
margo príspevku poslanca Smatanu uviedol, že opäť iba odzneli vyhrážky 
o zvolávaní mimoriadnych zastupiteľstiev namiesto snáh o dohodu. Povedal, že je 
veľký problém s verejným obstarávaním na separovaný zber odpadu. Podotkol, že 
pôvodné zmluvy sú ešte z roku 2007. Informoval, že jeden z najlepších verejných 
obstarávateľov nakoniec v tejto veci ukončil spoluprácu s mestom. Dodal, že 
informácia o zvolení netransparentnej metódy obstarávania, ktorú uviedol poslanec 
Smatana, nie je pravdivá. Poslanec Holák sa poďakoval za opravu cesty v MČ 
Podvažie a za dodanie nových stoličiek do miestneho kultúrneho domu. Upozornil na 
problém s WC v tejto budove. Následne informoval o úspešne realizovaných akciách 
v MČ Šebešťanová. Poďakoval sa za podporu zo strany mesta a PX Centra pri 
organizovaní kultúrnych akcií. Poslanec Sopčák sa poďakoval za obnovu chodníkov 
pri pošte na sídlisku SNP a pri ZŠ SNP. Požiadal mestskú políciu o častejšie kontroly 
prevádzok na malom námestí na sídlisku SNP. Chcel vedieť, či sídliská SNP a Hliny 
boli zaradené do pokrytia v rámci rozšírenia kamerového systému. Takisto sa 
poďakoval za obnovu cesty na Kalváriu. Požiadal, aby sa začali rokovania s Povodím 
Váhu v súvislosti s opätovným zarastaním koryta Domanižanky. Poslanec Máťoš 
pochválil priebeh kosby na sídliskách SNP a Hliny. Upozornil na rastúci počet 
nelegálnych skládok odpadu, najmä v lokalite Hliny. Vyzval občanov, aby hlásili 
tvorcov týchto skládok. Poslankyňa Beranová upozornila na nevyhovujúci stav 
prístupovej cesty k novému cintorínu. Požiadala mestskú políciu o častejšie kontroly 
v prevádzke Dreváreň pod sídliskom Rozkvet. Upozornila na zlý stav kruhovej 
križovatky pri železničnej stanici. Poslanec Matušík požiadal o vykonanie orezu 
stromov popri chodníku ponad archív, smerujúcom na sídlisko Rozkvet. Požiadal 
o dokončenie vodorovného značenia parkovacích miest na tomto sídlisku. Chcel 
vedieť, prečo sa nerealizovala oprava výtlkov na chodníkoch na sídlisku Rozkvet. 
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Informoval, že na zasadnutí MR otvoril problematiku starostlivosti o verejné športové 
plochy v meste. V súvislosti s nedávnym nešťastím na ihrisku v Spišskej Novej Vsi 
chcel vedieť, či sú na našich ihriskách dodržané bezpečnostné predpisy. Doc. Janas 
povedal poslancovi Matušíkovi, že informáciu o opravách chodníkov na sídlisku 
Rozkvet dostane istotne písomne. Pokiaľ ide o ihriská, uviedol, že aj z dôvodu 
bezpečnosti bol vyčlenený človek, ktorý sa bude starať výhradne o mestské ihriská. 
Poslanec Péli informoval o úverovom zaťažení na realizáciu niektorých akcií. Chcel 
vedieť, či prostriedky ušetrené v rámci niektorých akcií alebo v rámci akcií, ktoré sa 
nebudú realizovať, ako napríklad kanalizácia Pov. Teplá a Horný a Dolný Moštenec, 
ovplyvnia výšku čerpaného úveru alebo sa počíta s plnou výškou úveru. Zaujímalo 
ho, koľko stojí inzercia v novinách ECHO a z akej rozpočtovej položky je táto inzercia 
uhrádzaná. Doc. Janas uviedol, že rozpočet sa skladá z položiek schválených 
poslancami. V prípade, ak by poslanci chceli zmeniť kapitálový rozpočet, môžu tak 
urobiť prostredníctvom svojich návrhov. Pokiaľ ide o inzerciu v novinách ECHO, 
nevedel presnú sumu, ale malo by to byť cca 4 tisíc eur ročne. Informoval, že mesto 
túto inzerciu využíva hlavne na informovanie o verejných súťažiach. Dodal, že nejde 
o zbytočne vyhodené peniaze, keďže noviny ECHO schránkujú takmer v celom 
okrese, čo Považskobystrické novinky nemôžu pokryť. Informoval, že pokiaľ ide 
o kanalizáciu Pov. Teplá a Horný a Dolný Moštenec, komunikuje sa s obyvateľmi 
daných častí i s poslancami, ktorí ich zastupujú. Dodal, že momentálne sú v tejto veci 
otvorené nové výzvy, o ktoré sa mesto chce uchádzať. Poslankyňa Veličová sa 
poďakovala za akcie realizované v MČ Lány. Chcela vedieť, prečo sa cesta v lokalite 
Lúčky realizovala iba po garáže. Zaujímalo ju, kedy sa bude pokračovať v ďalšej 
časti tejto cesty a kedy budú zrealizované odvodňovacie žľaby popri tejto ceste. Ďalej 
chcela pripomenúť opravu schodov na starom Dedovci a podotkla, že túto 
požiadavku spomínala aj prednostovi MsÚ. Pripojila sa k požiadavke poslanca 
Sopčáka v súvislosti s prečistením koryta rieky Domanižanky. Doc. Janas informoval, 
že pri ceste v lokalite Lúčky sa nachádza kanalizačná šachta, ktorú bude treba 
prečistiť, čiže nebude potrebné realizovať odvodňovacie žľaby. Ing. Kňažko doplnil, 
že prečistenie tejto kanalizačnej šachty a napojenie na ňu by malo byť dokončené 
v priebehu dnešného alebo zajtrajšieho dňa. Poslanec Karas sa ironicky poďakoval 
poslankyni Veličovej za záujem o cestu v lokalite Lúčky, keďže 7 rokov bola proti 
tejto investícii a teraz ju vyťahuje ako svoju zásluhu. Poslankyňa Veličová reagovala 
slovami, že nevie, kedy bola proti tejto akcii. Obrátila sa na Ing. Kňažka a požiadala 
ho, aby ju ako predsedníčku VMČ informovali o takýchto akciách. Poslankyňa 
Korbašová predložila požiadavku ohľadom opravy a údržby striech radových garáží 
na sídlisku Rozkvet, konkrétne pred bytovým domom č. 2002. Chcela vedieť, ako 
chce mesto riešiť túto problematiku do budúcnosti. Doc. Janas uviedol, že ide 
o dlhodobý problém. Povedal, že najväčší problém je v tom, že 2/3 garáží vlastnia 
súkromné osoby a 1/3 mesto. Ako možné riešenie videl to, že by sa 1/3 podiel mesta 
predal týmto súkromným osobám, napríklad aj za 1 euro, aby majitelia garáží mohli 
tento problém riešiť komplexne. Poslankyňa Korbašová požiadala, aby bol ich výbor 
mestskej časti v budúcnosti vopred informovaný o realizácii vodorovného 
dopravného značenia parkovacích plôch na sídlisku. Poslanec Zvak sa poďakoval 
PX Centru za pomoc pri organizovaní hodov v Hornom a Dolnom Moštenci. Tiež sa 
poďakoval za zrealizovaný chodník na cintoríne v tejto mestskej časti. Uviedol, že na 
cintoríne v Zemianskom Kvašove treba rozšíriť počet hrobových miest a zabezpečiť 
dôstojné priestory pre posledné rozlúčky so zosnulými. Podotkol, že v Hornom 
Moštenci treba uvažovať nad odvodňovacími rigolmi, konkrétne v oblasti nad 
kostolom. Tiež upozornil na potrebu investovania do ciest v lokalite Cingelov Laz.  
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Poslankyňa Veličová požiadala o zodpovedanie jej otázok. Doc. Janas informoval, že 
pokiaľ ide o dokončenie ďalšej etapy cesty v lokalite Lúčky, táto akcia zatiaľ nie je 
zahrnutá do rozpočtu. Dodal, že bude na poslancoch, ako sa rozhodnú pokryť túto 
akciu v rámci návrhu rozpočtu na ďalšie obdobie. Poslanec Puček požiadal, aby boli 
poslancom v elektronickej podobe poskytnuté všetky rozpočtové opatrenia, ktoré boli 
do tejto doby urobené. Doc. Janas na margo toho uviedol, že lepšie bude, keď budú 
tieto informácie zverejnené na webovom sídle mesta, aby si ich mohol pozrieť každý 
obyvateľ.  

Do diskusie sa prihlásil občan Mikloš.  Chcel vedieť, prečo mu primátor mesta 
neodpovedal na list z 11. 06. 2015. Doc. Janas uviedol, že predmetný list považoval 
skôr za vyhrážku, než za žiadosť o odpoveď. Pán Mikloš informoval, že je majiteľom 
lyžiarskeho strediska Ski Ráztoka. Sťažoval sa, že primátor mesta z neho v jednej 
z relácií v TV Považie urobil podvodníka. Doplnil, že išlo o problematiku zámeny 
pozemkov v Hornej Marikovej. Zdôraznil, že od mesta kúpil les a vymenil ho za 
rovnocenný les, ale v relácii bolo povedané, že išlo o trvalý trávnatý porast.  
Doc. Janas zdôraznil, že v žiadnej diskusnej relácii neodznelo meno pána Mikloša, 
ani meno jeho firmy. Občan Mikloš sa ďalej sťažoval, že aktivity Mestských lesov 
poškodzujú jeho podnikanie. Žiadal o zriadenie komisie, ktorá bude kontrolovať, ako 
často býva jeho spoločnosť odpojená od elektrickej energie z dôvodu padajúcich 
stromov. Ďalej upozornil na nevyhovujúci stav zberného miesta v lokalite Dedovec. 
Doc. Janas ozrejmil situáciu v súvislosti so spomínanou zámenou pozemkov 
v Hornej Marikovej. Podotkol, že išlo skutočne o zámenu za trvalý trávnatý porast. 
Zdôraznil, že celý tento problém vznikol za jeho predchodcu. Uviedol, že mesto sa 
snažilo podať pánovi Miklošovi v oblasti jeho podnikania pomocnú ruku, ale zo strany 
pána Mikloša neprišla nijaká odpoveď. Dodal, že odvtedy už iba čelí atakom z jeho 
strany. V diskusii ďalej vystúpil občan Ševčík. Vyjadril sa k priebehu dnešného 
rokovania. Uviedol, že dnes zo strany primátora mesta zazneli slová, že tu nie je pre 
napĺňanie podnikateľských cieľov. Dodal, že podľa jeho názoru by mesto malo 
vychádzať v ústrety aj podnikateľom. Pokiaľ ide o využitie budovy bývalej vojenskej 
správy, pripomenul, že si pamätá slová primátora, ako hovoril, že ide o výbornú 
budovu, kde môže fungovať plno galérií, múzeí a iných spolkov. Na záver svojho 
príspevku informoval, že už nebude žiadať o slovo v rámci diskusie k prerokúvaným 
bodom programu, ale bude vystupovať už iba v záverečnej diskusii. Doc. Janas 
uviedol, že všetky organizácie, ktoré chceli fungovať v budove bývalej vojenskej 
správy, už boli umiestnené inde. Ubezpečil, že toto mesto má nadštandardné vzťahy 
s podnikateľskými subjektmi. Na margo svojich predchádzajúcich vyjadrení dodal, že 
predstava, že mesto by malo napĺňať podnikateľské sny a bezhlavo odpredávať 
majetok za dumpingové ceny, je nereálna. Dodal, že takéto niečo sa stávalo 
v minulých obdobiach a mesto tak prišlo o lukratívne pozemky. Zdôraznil, že toto 
vedenie takou cestou nepôjde.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Zapísal: Mgr. Filip Oubrecht 
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K bodu 13. Záver  
 

Na záver sa doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD., primátor mesta, 
poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončil.  
 
 
 
 
 
 
 
   doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD.            Ing. Anton Martaus 
                     primátor mesta                          prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
              I. overovateľ        II. overovateľ 
                  Mgr. Tibor Macháč                                              Bc. Ladislav Holák 


